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Referat - Skolebestyrelsesmøde 
03. april 2025, 18:00 – 21:00, Afd. Lillerød 
 
Møde indkaldt af Peter Hvidegaard 
 
Deltagere: 
Skolebestyrelsen inkl. Ledelsesrepræsentanter 
Afbud: Nanna, Anna, Rikke, Kristine, Anja 
 
 
 

Tidspunkt Emne Ansvarlig 
 

1800-1830 Spisning  

1830-1840 
 

Velkomst 
- Godkendelse af referat 
- Agenda 
 
Punktet om orientering om gruppeordning og læringsmiljø flyttes op før 
punktet om tildelingsmodel for sammenhængende perspektiv i 
drøftelsen af tildelingsmodel. 

Peter 
 

 Orientering om analyse af gruppeordning og læringsmiljø 
 
Tue orienterede om analysens overordnede forbedringsforslag. I 
analysen anbefales der forbedringer på begge områder inden for 5 
hovedområder: Ledelse, Indsatser, organisering, fysiske rammer og 
styring. 
Analysen foreslår investeringer indenfor områderne med henblik på 
styrke det forebyggende arbejde og hæve kvaliteten generelt. 
Det er positivt, at medarbejdere og ledelse har været inddraget i 
analysen ved kvalitative interviews. 
Bilag: analysen vedhæftes referat 

 

1840-1930 Tildelingsmodel 
- Status 
- Aktioner 
 
Peter samlede op på den politiske proces. 
Der investeres flere midler i det samlede skolevæsen 
På baggrund af revideret tildelingsmodel, hvor Lillevang mister økonomi, 
mærker Lillevang ikke den investering. 
Processen hen mod nuværende situation blev drøftet. Der blev kun 
fremlagt én model uden mulighed for stillingtagen til alternativ model. 
Herudover har der i processen ikke været mulighed for nødvendige 
iterationer. Konsekvens af forslagene menes ikke at være fremlagt 
tydeligt i sagsoplæg.  
Inddragelsesgraden i processen, har ikke været tilfredsstillende. 

Peter 
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Peter foreslår at han forsøger at samle for- og næstpersoner i 
skolebestyrelserne for at: 
 

1. Forholde sig samlet til proces og inddragelse på tildelingsmodel 
2. Forholde sig til investeringsstrategi og effekt af samme 

 
Formål: at styrke samarbejdet med Forvaltningen og samle bestyrelserne 
om en opbakning til strategi og investeringer. 
 
Bestyrelsen bakker op om forslaget. 
 
Bestyrelsen drøftede en tilbagemelding til det politiske system på 
vedtagelsen af tildelingsmodel: 
 
Nettotabet på tildelingen får en effekt på serviceniveauet.   
Midlerne til to-voksen ordninger udhules af faldet på tildelingen til 
special- og supplerende undervisning på almenområdet. 
Risiko for, at man ikke får mulighed for at øve sig i det planlagte 
kursusforløb om Co-teaching som handler om samarbejdet i to-voksen 
ordninger. 
Vi kan ikke løfte på samme niveau på kvalitet, men vi vil gøre vores 
yderste for at holde niveau. 
Kritik af modellens validitet blev drøftet, der eksisterer ikke en objektiv 
sandhed (fremgår af Index100 rapporten), derfor er indeholder modellen 
subjektive vurderinger. 
 
Peter formulerer et svar til BSU ud fra drøftelserne 
 
Kommunikation til forældre drøftet. 
 
Bestyrelsen ønsker en opmærksomhed på, at kommunikationen fremstår 
sobert og understøtter skolehverdagen, samt forholder sig til 
bestyrelsens forrige udmelding til forældrene 
 
Konstatering at besparelse effektueres (omfordeling) 
 
Skolens budget styrkes på andre områder, derfor kan vi stadig lave god 
skole for vores børn. 
 
Fastholder nuværende serviceniveau. 
 

1930-1940 Elevrådet har ordet 
Elevrådet fortalte om deres undersøgelse af trafikforholdene omkring 
afd. Lillerød og fremlagde resultat af spørgeskemaundersøgelse. 
 
Undersøgelsen var iværksat på baggrund af meldinger om utryghed. 
 

Elevråds-
repræsentanter 
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Særligt var der opmærksomhed på afsætnings- og parkeringsforhold 
foran skolen.  
 
Dilemmaer: 

• Cykleparkering og bilparkering i samme område, skaber 
utryghed når cyklister krydser parkering og indkørsel 

• Kiss & drive har været utilgængelig under udbygningen at 
Lillerød Børnehus. Nu vurderes det, at den i høj grad benyttes til 
parkering for personalet i Børnehuset 

• Der er ikke en fodgængerovergang umiddelbart ud for skolen på 
Frederiksborgvej. Elever krydser vejen ud fra skolen 

 
Bestyrelsen takkede elevrådet for initiativet og opfordrede til at 
elevrådet arbejdere med undersøgelsens resultat for konklusion og evt. 
forslag til ændringer. 
 

1940-1950 PAUSE  

1950-2010 Budget 
Drøftelse 
- Godkendelse (der forventes forberedelse til stillingtagen 
til godkendelse) 
 
2. behandling af budget 
 
Efter afklaring af enkelte spørgsmål til budgettet i blev budgettet 
godkendt som fremlagt. 
 
 

Tue 
 

2010-2020 
 

Status/meddelelser 
- Børne- og ungepolitik vedtaget 
Tue orienterede om at politikken er vedtaget i BSU, med få ændringer, 
efter behandling af indkommende høringssvar. Politikken vedhæftes 
referat 
- Status på arbejdet med værdiregelsæt og ordensregler 
Udkastet har været til drøftelse hos elevråd og rettighedsråd på afd. 
Skovvang og drøftes med eleverne på afd. Lillerød den 30. april 
Bestyrelsen ønskede, at behandle udkastet løbende med henblik på 
endelig godkendelse før sommerferien. 
Udkastet drøftes derfor på næste bestyrelsesmøde med baggrund i 
elevernes feedback. 
På det efterfølgende bestyrelsesmøde har udkastet været behandlet i 
MED-udvalget og bestyrelsen behandler her feedback fra 
medarbejderne. 
Nationalt forsøg med skolemadsordning iværksat 
Skolelederne har fået rammerne for forsøget præsenteret af 
Forvaltningen. Skoleledelsen på Lillevang skole har på den baggrund ikke 
fundet det relevant at søge deltagelse i forsøget begrundet i: 

Tue 
 



   

 
   
Lillevang Skole | Poppelvej 1A | 3450 Allerød | +45 48 100 881| Lillevangskole@alleroed.dk 

Praktiske forhold omkring forsøget: udtræksforsøg, afgrænset 
målgruppe, som ikke på forhånd er defineret, utilstrækkelig finansiering 
på dele af forsøget, ekstra administrative opgaver i en tid, hvor vi skal 
bruge ressourcer på udbygningen af afd. Skovvang. 
Bestyrelsen tager det til efterretning og ser frem til at drøfte erfaringer 
og resultat af forsøget. 

2020-2050  Trivselskommissionens rapport/indsigt og drøftelse oplæg 
 
Punktet flyttes til behandling på et kommende møde 

Tue 

2050-2100  
  

Tue 

2100  Evt.  
(Næste møde 06.05.2025 – afd. Skovvang) 
 
- 

 

 
 


